

Salle TD 6 March 27th 11h30-14h
Is peace in Syria still possible ?
Austrian Social Forum (ASF)
AR هو السلام في سوريا لا يزال ممكنا؟
FR La paix en Syrie : est-ce encore possible ?
EN Is peace in Syria still possible ?
ES Paz en Siria: ¿es todavía posible?

I. La paix en Syrie : est-il encore possible ?
Après trois ans de luttes acharnées le « printemps arabe » a été converti dans une véritable guerre confessionnelle sous l´influence des pays comme l´Iran, la Turquie, Arabie Saoudite etc. Face à l´incapacité de la communauté internationale des Etats de trouver une solution politique à ce qui a été appelé « la  pire crise humanitaire depuis la 2eme guerre mondial », la société civil syrienne et international a développé des stratégies qui pourraient isoler aussi bien l`Etat Islamique que le régime de Bashar al Assad.
After three year of entrenched combats the "Arab Spring" has converted to a confessionalist war under the influance of countries like Iran, Turkey, Saudi Arabia etc. Given the incapacity of the international community of States to find a political solution to what has been called the "worst humanitarian crisis since World War II", the Syrian and international civil society has developed strategies that could isolate as well the IS and the regime. 
Despues de tres anos de encarnizadas luchas la "primavera arabe" se convirtió wn una verdadera guerra de confesiones bajo la influencia de países como el Iran, Turquía, Saudi Arabia etc. Frente a la incapacidad de la comunidad internacional de Estados, la sociedad civil Siria e Internacional ha desarrollado estrategias que podrían aislar tanto al Estado Isalámico como el régimen.
Participants : Aref Dalila (NBDC), Hassan Hachemi (MB), Taha Khalil (Rojava), Nasar al-Ghazali (Independent Left), Evangelis Pissias (Gaza Fleet)
Modération : Leo Gabriel – International Initiative www.peaceinsyria.org
Gestion : Leo Gabriel (e-mail : lgabriel@gmx.net – tel. :+4369912622275)









salle SP18 March 26th 15h-17h30
UKRAINE: DIALOG FOR PEACE AND SOCIAL JUSTICE
Austrian Social Forum (ASF)
Co-Organizer : 
PRAGUE SPRING II - Network against the far right
AR أوكرانيا: الحوار من أجل السلام والعدالة الاجتماعية
FR Ukraine : Dialogue pour la paix et la justice sociale
EN Ukraine: Dialog for peace and social justice
ES Ucrania: Diálogo para la paz y la justicia social

II. UKRAINE: DIALOG FOR PEACE AND SOCIAL JUSTICE
 
War can only be ended and real peace can be established in Ukraine through a political dialog which involves all sectors of civil society. Another struggle has to be started: for a Ukraine of social justice, a Ukraine of rights for all nationalities, a Ukraine without oligarchs.

La guerre seulement peut seulement s´arreter et une veritable paix puisse etre etablie en Ukraine a travers d´un dialogie politique qui implique tous les secteurs de la société civil. Une autre lutte doit commencer: pour une Ukraine de justice social, une Ukraine pour les droits de toutes les nationalités, une Ukraine sans oligarchies.

Participants: Zahar Popovitsh, Nadia Shevtchenco, Jana Manuilova, Tord Björk, Mirek Prokes
 
Organizer: Prague Spring 2; Austrian Social Forum (ASF)
 
Responsible: Leo Gabriel, Hermann Dworczak
 
We need a room for approx. 100 persons for this seminar and we will organize it together with organizations who are also active in the solidarity movement with the population of Ukraine (West and East).
 
         Coordination: Hermann Dworczak (e-mail: hermann.dworczak@gmx.at, tel.:0043 / 676 / 972 31 10)

















Salle 143 March 26th 8h30-11h
GREECE:SOLIDARITY WITH THE RESISTANCE AGAINST AUSTERITY AND POLITICAL BLACKMAIL
Austrian Social Forum (ASF)
Co-Organizer : 
PRAGUE SPRING II - Network against the far right
AR اليونان: تضامن مع المقاومة ضد ضبط النفس والابتزاز السياسي
FR Grèce : Solidarité avec la résistance contre l'austérité et le chantage politique
EN Greece: Solidarity with the resistance against austerity and political blackmail
ES Grecia : Solidaridad con la resistencia contra la austeridad y el chantaje politico


In Greece, after the victory of Syriza the European Union still continues with its neoliberal agenda. What are the goals and tasks of the international solidarity movement with the people of Greece within a framework of political autonomy. 

Après la victoire de Syriza en Grèce l´Union Européenne continue à imposer son agenda neoliberal. Quelles sont objevtifs et taches du mouvement de solidarité internationale avec le peuple greque dans le cadre d´une autonomie politique. 


Después de la victoria de Syriza en Grecia, la Union Eurpea sigue imponiendo su agenda neoliberal. Cuales son los objetivos y tareas del movimiento de solidaridad con el pueblo griego en el marco de una autonomía política.


  
